
GEMEENTE GOIRLE
Griffie

Verslag commissie Welzijn d.d. 20 juni 2017  
 
Opgemaakt door Berry van 't Westeinde (griffier)

Aanwezig Johan Swaans (voorzitter), Pernell Criens (PvdA), Liselotte Franssen- 
du Maine (LRG), Erik Schellekens (LRG), Brigit de Kort (CDA), Piet Poos 
(CDA - vanaf agendapunt 3), Henk Gabriëls (PAG), Christel van 
Neerven (PAG), Monique van Brederode (VVD), 
Wethouders:  Marijo Immink, Theo van der Heijden en, Harry van de 
Ven
Ambtelijke bijstand: de heer Van Bree (agendapunt 4)
Jeugdgemeenteraad: Bernadette, Selin, Niek en Hasse

Afwezig 
(met kennisgeving)

Stijn van den Brekel (SP), Antoon van Baal (PvdA), Willem 
Couwenberg (Lijst Couwenberg)

Deze vergadering kunt u terugluisteren op :
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Welzijn/2017/20-juni/20:00

1. Opening en vaststelling agenda
De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2. Bezoek en presentatie Jeugdgemeenteraad
Door de Jeugdgemeenteraad wordt een presentatie gehouden over hun werk de afgelopen 2 jaar.
De commissie wil graag meer blijven horen en adviezen krijgen van de jeugdgemeenteraad.
De commissie geeft de leden van de Jeugdgemeenteraad een groot applaus.

3. Raadsvoorstel Jaarrekening 2016, begroting 2017 en aanvullend subsidieverzoek  stichting 
SCAG

Standpunten fracties:

LRG Vindt dat deze aanpak vrij laat komt. Vraagt zich af hoe de raad betrokken wordt 
bij de totstandkoming van een goede exploitatie van Jan van Besouw.
Vindt dat we nog geen strakke uitspraken moeten doen, nu onderzoek naar 't 
Loket loopt. We moeten ons zelf ook de vraag stellen wat het culturele leven in 
Goirle ons waard is.
Zorg dat de raad tijdig weet wat er aan de hand is, zodat de raad ook 
meegenomen kan worden.

PAG Jan van Besouw heeft een belangrijke functie in Goirle. Er zijn besprekingen met 
de gemeente geweest om dat tekort op te heffen. De maatregelen mogen best 
concreter worden en moeten ook op de langere termijn een oplossing bieden. De 
taskforce klinkt mooi. Maar wat is nu de rol van de raad? Hoe wordt de raad 
hierin meegenomen? Hoe wordt de raad geïnformeerd over de effecten?
Het bestuur is verantwoordelijk voor Jan van Besouw. Het college heeft een 
beperkte rol. Zorg ervoor dat er een taskforce komt die de mogelijkheden heeft 
om op een andere manier naar dit probleem te kijken. Doen we een goed 
onderzoek naar het aantal m2 die nodig zijn in Goirle en nemen we dan de 
verantwoordelijkheid voor wat er meer is? Zorg dat er andere invullingen komen 
voor ruimten die we niet rendabel kunnen maken.
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CDA We weten al jaren dat Jan van Besouw eigenlijk een maatje te groot is voor ons 

dorp. Zolang we geen structurele aanpak inzetten, blijft het pappen en 
nathouden. Mogelijk brengt 't Loket een oplossing. Laten we tot een goede 
oplossing komen.
Het gaat allemaal over de m2 die we nodig hebben als gemeente. Het is 
belangrijk het probleem in samenhang bekijken. We weten welke problemen er 
zijn. Laten we de zaken in samenhang bekijken, de vraag beantwoorden wat het 
mag kosten en een besluit nemen.

PvdA Is niet van mening dat Jan van Besouw een maatje te groot is voor Goirle. In 
culturele zin past dit bij Goirle en moet het blijven. Als Novadic Kentron was 
gebleven, was er zelfs een positief saldo. 
Er wordt gezocht naar duurzame oplossingen. Daar is de hoge energierekening 
niet in opgenomen. Is daar al gezocht naar een duurzame kostenbesparing?

Advies van de commissie: het voorstel wordt als B-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad.

4. Raadsvoorstel  Jaarstukken 2016

Standpunten fracties:

CDA Compliment voor de jaarstukken. Ook een compliment voor het positieve 
resultaat. Zou graag zien dat van het positieve resultaat een belangrijk deel 
wordt ingezet voor de inwoners van Goirle. Dat zou bijvoorbeeld besteed 
kunnen worden aan onderwijs voor nieuwe Nederlanders en 
mantelzorgcompliment. Met dit beleid moet ook nog iets gebeuren. 

PvdA De gemeenten in Nederland hebben een enorme ontwikkeling doorgemaakt 
met de transformatie van de zorg. Ga maar aan deze klus staan. Goirle heeft 
heel goed aan deze klus gewerkt. Tussen de regels door lees je dat mensen 
redelijk tevreden zijn, dat is een goed resultaat. Is erg benieuwd naar de 
resultaten van andere gemeenten. Via http://waarstaatjegemeente.nl  kunnen 
we in juli vergelijken.

Advies van de commissie: het voorstel wordt als B-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad.

5. Raadsvoorstel Verzamelverordening Participatiewet, IOAW, IOAZ, Bbz 2017
Standpunten fracties:

LRG Gaat het om 3 personen per jaar voor een beschutte werkplaats? Is er een 
verwachting over de ontwikkeling van de wachtlijst? Gaat de aangewezen 
voorziening de gemeente iets kosten? Geeft het UWV bindende adviezen over 
beschutte werkplekken? 
Verwijst naar het advies van de participatieraad. Het is belangrijk te letten op de 
duurzaamheid van oplossingen. Ook is het belangrijk tijdig de raad te informeren 
over de wachtlijsten.

PAG De gemeente is verplicht om voor 3 personen een beschutte werkplaats te 
leveren. Voor welke termijn is dat? Is er in Goirle een wachtlijst?

CDA Er zijn mensen die naar het UWV kunnen gaan die daar een stempel beschutte 
werkplaats geven. Maar het UWV kan het andersom ook doen, zodat zij mensen 
kwijt raken.
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VVD Geven wij mogelijkheden aan mensen om te werken met behoud van uitkering?

Nagezonden informatie naar aanleiding van vragen tijdens de bespreking:
•We hebben 3 mensen geplaatst op een beschutte werkplek: 2 mensen met een bijstandsuitkering 
(Participatiewet) en 1 persoon met een Wajong-uitkering (klant UWV). 
Er staan nog geen mensen op de wachtlijst. 
Verder hebben we één persoon geplaatst op een tijdelijke beschutte werkplek, zonder indicatie 
beschut werk (dit is gebeurd in het kader van een traject om te kijken naar de mogelijkheden voor 
werk).

Advies van de commissie: het voorstel wordt als A-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad.

6. Verslag van de commissie Welzijn van 21 maart 2017
Het verslag wordt vastgesteld. De toezeggingenlijst wordt bijgewerkt.
Wethouder Immink deelt mee dat met betrekking tot de brandbrief over de slagkracht 
jeugdbescherming de raad op dit moment niets hoeft. Het ministerie is met de brandbrief aan de slag 
en ondersteuning van de raad is vooralsnog niet nodig.

7. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders
Wethouder Immink  geeft aan dat de vraag naar kwantitatieve gegevens Veilig Thuis is neergelegd bij 
Veilig Thuis. Zo snel er meer bekend is krijgt de raad hier informatie over.
De monitor regionale beleidsjeugdzorg is ontvangen, binnenkort krijgt de raad deze digitaal 
toegestuurd. Zo kunt u alle resultaten over de jeugdhulp terugvinden. Deze monitor kent ook 
verschillende deelonderzoeken. U ontvangt tegelijkertijd het afgeronde deelonderzoek over het 
oordeel van alle professionals in de regio over het passende aanbod en de ketensamenwerking.
De monitor is te vinden via de link http://ggd-hvb.instantmagazine.com/monitor-
jeugdhulp/resultaten2016).
De regionale bestuurscommissie Jeugd heeft een rondleiding gehad bij Yes we can-clinics in 
Hilvarenbeek. Ook raad, werkgroep  of commissie kunnen daar een bezoek brengen.  
Raadt dit van harte aan om te gaan kijken bij deze bijzondere vorm van jeugdzorg. 

8. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders
Erik Schellekens vraagt naar de voortgang van de nieuwbouw De Vonder in Riel. (Zie bijlage)

9.   Stukken ter kennisname 
Er zijn geen vragen n.a.v. de lijst stukken ter kennisname

10. Rondvraag
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag.

De voorzitter sluit de vergadering om 21.00 uur. 

Aldus vastgesteld door de commissie Welzijn van de gemeente Goirle in haar vergadering van 
5 september 2017

De voorzitter, de griffier,
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Toezeggingenlijst Commissie Welzijn 20 juni 2017

Nr Datum Wat Wie Uiterste  
afdoeningsdatum

Wijze afdoening

1. 20-6-2017 Vragen aan het college: de vragen die zijn 
bijgevoegd in de bijlage over De Vonder worden 
schriftelijk beantwoord.

Wethouder 
Guus van der 
Put

Week 28 (echter 
mogelijk i.v.m. 
vakanties uiterlijk 
half augustus)

De vragen zullen we beantwoorden in een 
raadsinformatiebrief
Beantwoord met raadsinformatie d.d. 18 juli 2017: 
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-
Welzijn/2017/05-september/19:15/TKN-13-
Beantwoording-vraag-commissie-voortgang-
vervangende-nieuwbouw-basisschool-De-
Vonder.pdf

2. 17-5-2017 De GGD uitnodigen voor een gesprek over de 
ethische discussie over anticonceptie bij kwetsbare 
ouders

Agendacomm
issie

Geagendeerd commissie Welzijn 10 oktober

3. 10-1-2017 Het eerste uitvoeringsprogramma Back to Basics 
wordt voor het vaststellen door het college voor 
zienswijzen voorgelegd aan de gemeenteraad.

Wethouder 
Immink

4e kwartaal 2017 B&W zal de zienswijze van de raad inwinnen over 
het uitvoeringsprogramma B2B 2.0

Vragen bij toezegging 1:
1. Wanneer wordt er begonnen met de nieuwbouw op de locatie van de gymzaal? 

Indien dit eerder is dan de oplevering van de nieuwe school, waar moeten de leerlingen dan gymmen?
2. Hoe is de aanbesteding van de woningen op de gymzaallocatie tot stand gekomen? 

Ligt hier ook nog een relatie met ontwikkeling van percelen op de Heisteeg in Riel?
3. Is bij oplevering de buitenruimte afgewerkt?
4. In de raadsinformatie geeft de ontwikkelaar aan dat er te veel onwerkbare dagen waren. Tijdens de informatieavond in de Leybron een jaar 

geleden, werd aangegeven dat hier rekening mee was gehouden in de planning. Wat is de verklaring dat er toch vertraging is opgetreden? 

5. Wat is nu de stand van zaken, en is de verwachte opleverdatum nog steeds 29 september?
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